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Obec Bohuňovice

6. května 109, 783 14 Bohuňovice
tel.č.: 585 151 681 | e-mail: ou@bohunovice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 9 Zastupitelstva obce Bohuňovice

konané dne 22. 2. 2024 v Kulturním domě od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:08
Přítomno: 11 - Mgr. Jiří Slepica, RNDr. Josef Fryčák, , Mgr. Iveta Nováková, Mgr. Jitka

Stužková, Danuše Nevtípilová, Ing. Radek Pazdera, Ing. Josef Drška, Ing. Mgr.
Miroslava Müllerová, Miroslav Spáčil, Radka Zetková, Martin Ocvirk

Omluveni: Jan Řapek, Ing. Miroslav Hampl, Oldřich Weidinger, Jiří Kamarád
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Jiří Slepica
Zapisovatel*: Vladislava Ťuková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jitka Stužková, Martin Ocvirk,

1. Program veřejného zasedání zastupitelstva č. 9

Jedná se o 9. řádné zasedání zastupitelstva.

Navrhovaný program:

Zahájení a povinné procedurální body1.
Zpráva o činnosti RO a plnění úkolů ZO2.
Všeobecná diskuze3.
Volba předsedy KV4.
Dar Charitě Šternberk5.
Návrh investic a oprav na rok 20246.
Přijetí dotace7.
Rozpočtové opatření č. 2/20248.
Kontrola usnesení a závěr9.

Zápis z  minulého 8.  jednání Zastupitelstva obce Bohuňovice byl ověřen Ing. Mgr. Miroslavou Müllerovou a
Oldřichem Weidingerem. Zápis  byl zveřejněn v aplikaci UZOB a na webových stránkách obce Bohuňovice.

Zápis byl schválen.

Návrhová komise: Ing. Josef Drška, Mgr. Iveta Nováková, Danuše Nevtípilová 

Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0

Řídící diskuse: Mgr. Jiří Slepica
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje program veřejného zasedání zastupitelstva č. 9

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/9Z/2024 bylo schváleno.

2. Zpráva o činnosti rady obce a plnění usnesení zastupitelstva obce

V příloze jsou vybraná usnesení rady od posledního ZO a přehled plnění úkolů ZO.

Diskuze:
Ing. Radek Pazdera Co vedlo RO ke zvýšení poplatků za stočné a vodné, je k dispozici výpočet?
Mgr. Jiří Slepica Bylo to základě finanční analýzy jak se určuje vodné a stočné.
RNDr. Josef Fryčák Došlo ke zvýšení DPH z 10 % na 12%,
Ing. Radek Pazdera Proč nejsou informace zveřejněny na stránkách obce?
Mgr. Jiří Slepica Informace doplníme a zveřejníme.
Mgr. Jitka Stužková Byla zadána hluková studie? 
Mjr. Jiří Slepica Výpočty hluku po rekonstrukci komunikace nepřekračují limity.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová Proč Hlušovice a Štarnov mají nižší vodné než my?
Mgr. Jiří Slepica Naši občané platí náklady na zpracování a dopravu. Hlušovice měly dotaci

na vybudování vodovodu a vychází z finanční analýzy.
RNDr. Josef Fryčák Konečná cena pro občana Hlušovic je 69,- Kč /m3, pro Štarnov 97,- Kč /m3 a

pro občana Bohuňovic je 40,63 Kč.
Ing. Radek Pazdera Dotaz na svozový kalendář.

Dále diskutováno, zda je výhodné svážet bioodpad firmou Marïus Pedersen.
Řešeno i ukládání kalů. Stojí nás více, než zajišťovala firma StavRe - Envi.

Mgr. Jiří Slepica Do konce února bude  svozový kalendář, občané budou včas informováni,
bude to zveřejněno ve zpravodaji. 

Ing. Josef Drška Finanční výbor se svozy zabýval, na dalším zastupitelstvo budou předloženy
podrobnější informace.

Ing. Radek Pazdera Dotaz na navýšení servisní smlouvy se Sitkou, co je k tomu vedlo?
Mgr. Jiří Slepica Jsou tam dva ceníky, zvyšoval se ceník A.  S firmou jsme jednali, ale ceny

se nepodařilo snížit.
Ing. Radek Pazdera Proč RO schválila výběrové řízení na FVE, když to není v rozpočtu.
Mgr. Jiří Slepica RO  schválila  administraci  výběrových  řízení  na  FVE  na  základě  cenové

nabídky.
Ing. Radek Pazdera Pro FVE hlasovat nebude, chybí mu informace. Na CZ mu chybí akumulace

do vody, chybí baterky. Na ČOV je havárie, která se musí odstranit. Mosty
přes Trusovku jsou také v havarijním stavu. Další problém je nátok balastních
vod. Toto se musí řešit přednostně. 

Ing. Jiří Petřek Prověřit jestli fungují odvlhčovací komory a zkontrolovat zpětné klapky.
Pavlína Hamplová Chybí chodníky v ulici U Stavu.
RNDr. Josef Fryčák Je k tomu studie, musí se to doprojektovat.
Ing. Jiří Petřek Určitě jsou na to dotační tituly.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  rady  obce  a  plnění  usnesení
zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Všeobecná diskuze

Tento bod programu je určen k diskuzi pro občany a přítomné hosty, zpravidla trvá tento bod 30 minut.

Začátek diskuse:  18:00 hod.

 

 

Diskuze:
Ing. Jiří Petřek Podal  krátkou  informaci  k  vývoji  projektů  cyklostezek  Mikroregionu

Šternbersko. Jsou vysoutěženy podjezdy podél Grygavy a Trusovky. Dále je
podána žádost na dotaci  na KÚ  na příspěvek na cyklostezku Černovír  -
Štěpánov. Čeká se na vyhodnocení.

Radka Zetková Je možno nahlédnout do projektové dokumentace cyklostezek?
Ing. Jiří Petřek Na webových stránkách mikroregionu.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Volba předsedy kontrolního výboru

Volba předsedy kontrolního výboru:

SNK SPOLEČNĚ pro BOHUŇOVICE navrhuje paní Danuši Nevtípilovou.

Zodpovědně a slušně pro Bohuňovice nemá žádný návrh.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice volí paní  Danuši Nevtípilovou předsedou kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Nevtípilová)

Usnesení č. 2/9Z/2024 bylo schváleno.

5. Dar Charitě Šternberk

Charita Šternberk žádá o příspěvek na rok 2024 na provoz charitních sociálních a zdravotních služeb. V naší
obci měla Charita na starosti za rok 2023 celkem 28 klientů (v roce 2022 18 klientů,  2021 21klientů). Z toho
9 klientů charitní pečovatelská služba, 19 klientů domácí zdravotní a hospicová péče, 1 klient Nízkoprahové
denní centrum Uzel a 1 klient Charitní poradna Nedlužím. Rada obce č. 32 ze dne 8. 1. 2024 doporučila
ZO schválit dar ve výši 83.290,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje dar Charitě Šternberk IČ 45238642 ve výši 83.290,-Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/9Z/2024 bylo schváleno.

6. Návrh investic a oprav na rok 2024

Na základě připomínek a ukládacího úkolu ze ZO č. 8 zpracovala rada obce upravený Návrh investic a oprav
na rok 2024, viz tabulka. Součástí již schváleného rozpočtu na rok 2024 jsou "zelené řádky nad čarou". Zařadit
do rozpočtu rozpočtovým opatřením jsou navrženy světle šedé akce "pod čarou".

Diskuze:
Ing. Radek Pazdera V  tabulce   šedé  barvy  postrádá  radary,  herní  prvky  na  dětském hřišti,

ozvučení kina, výměna svítidel ve škole (stačí vyměnit trubice).
Martin Ocvirk Mělo by se zjistit, co je cenově výhodnější, zda vyměnit trubice nebo celý

panel.

 

Martin Ocvirk Dotaz na drtič větví za traktor.
Mgr. Jiří Slepica Zjistit, jestli je to z hlediska bezpečnosti obsluhy vhodné.
Miroslav Spáčil Ve firmě půjčují cca za  3000,- Kč bez DPH, Vezme to i  20 cm silné větve.
Mgr. Jiří Slepica Otázkou je, zda kupovat nebo půjčovat.
Ing. Mgr. Miroslava Müllerová V tabulce je částka 200 000,- Kč na most přes Trusovku na místní silnici. To

je na projektovou dokumentaci nebo opravu?
Mgr. Jiří Slepica Na projektovou dokumentaci.
Ing. Radek Pazdera Most je v havarijním stavu.
Mgr. Jiří Slepica Musí se nechat udělat posudek stavu mostu a projektová dokumentace.
Ing. Radek Pazdera Radar u  ČOV byl zprovozněn, zbývající dva byly objednány?
Mgr. Jiří Slepica Ano, jsou objednány. Dva nové radary budou umístěny směrem od vodárny

do obce  na  vjezdu do  Loděnice  a  druhý bude od kruhového objezdu za
spořitelnou.  Stávající radar se může v obci přemísťovat. 

Zastupitelé Doplnit  do  tabulky  rozpočtu  ozvučení  kina  200  000,-  Kč,   herní  prvky
dětského  hřiště  700  000,-  .   Dále  osvětlení   ve  škole  500  000,-  Kč
a VO 1 500 000,- Kč. Celkem 2 900 000,- Kč.  Sporný bod je fotovoltaika.

 

Ing. Radek Pazdera Doplnit dvě  svítidla u pekárny.
Mgr. Jitka Stužková Dotaz, jestli by se neměl řešit projekt na domov seniorů? Pokud by vyšla

nějaká dotace, ať jsme připraveni.
RNDr. Josef Fryčák Odhad na studii byl 450 000,- Kč.
Ing. Radek Pazdera Jsou dvě varianty - dostavba stávajícího domu a nebo nová stavba v lokalitatě

za Novákovým.
Mgr. Jiří Slepica Měla by se řešit dostavba stávajícího domu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  schvaluje  investice  a  opravy  na  rok  2024  v  předloženém
upraveném  znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 4 (Drška, Müllerová, Nevtípilová, Pazdera) / Zdrželo se: 1 (Zetková)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Ing.  Pazdera  vznáší  protinávrh  usnesení  -  vypustit  FVE  na  Centru  zdraví  a  FVE  na  úpravně  vody
z rozpočtového opatření č. 2/2024.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bohuňovice  schvaluje  vypustit  FVE  na  Centru  zdraví  a  FVE  na  úpravně  vody
z rozpočtového opatření č. 2/2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 6 (Fryčák, Nováková, Ocvirk, Slepica, Spáčil, Stužková) / Zdrželo se: 0

Návrh usnesení nebyl přijat.

7. Přijetí dotace

Rozhodnutí  o  poskytnutí  dotace -  2.1.2024 do datové schránky došla informace ze SFŽP,  že na základě
žádosti  o  dotaci  na FVE na budově CZ a  FVE na úpravně vody jsme obdrželi  Rozhodnutí  o  poskytnutí
finančních prostředků/dotace ze SFŽP z prostředků Modernizačního fondu - celkem 1.611.340,25Kč (číslo
žádosti 7221300775). Datum realizace je uvedeno v žádosti o dotaci do 31.12.2024. Přijetí dotace musí schválit
ZO při spolufinancování vyšším než 400.000,-Kč).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje přijetí dotace z Modernizačního fondu ve výši 1.611.340,25Kč
(číslo žádosti 7221300775) na základě Rozhodnutí o poskytnutí finančních prostředků/dotace ze SFŽP
na pořízení FVE na úpravnu vody a CZ Bohuňovice s.r.o.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

8. Rozpočtové opatření č. 2/2024

V příloze je Rozpočtové opatření č. 2/2024, které se týká výdajové části rozpočtu s ohledem na Návrh investic a
oprav na rok 2024. Jde o navýšení příjmů o dotaci na FVE ve výši 1.611.340,25Kč a navýšení výdajů, které jsou
na par. 2212 Silnice 200+987tis.Kč, 2219 Ostatní záležitosti pozemních komunikací 200tis.Kč, 2310 Pitná voda
1.376tis.Kč  a  3613  Nebytové  hospodářství  2.413tis.Kč.  Navýšení  výdajů  je  proti  snížení  rezervy
o  3.464.659,75Kč  na  par.  6409  Ostatní  činnosti  j.  n.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bohuňovice schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2024 v předloženém znění.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Kontrola usnesení a závěr

Předseda návrhové komise Ing. Josef Drška  přečte přijatá usnesení zastupitelstva obce.

Pan starosta ukončil zasedání ve 20:02 hod. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Mgr. Jitka Stužková, Martin Ocvirk   ............................................................
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Starosta: Mgr. Jiří Slepica   ............................................................
 
Místostarosta: RNDr. Josef Fryčák   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


